

مجموعة الفالغ التعليمية القابضة: فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يسر مجلس إدارة مجموعة الفالغ التعليمية القابضة ش.م.ع.ق، أن يعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لعضوين مستقلين فقط، وذلك للفترة الممتدة من ديسمبر 2024 وحتى عام مارس 2026 استكمالاً للفترة المتبقية للمجلس الحالي، وذلك وفق أحكام قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته ولنظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية.

سيتم فتح باب الترشيح من الساعة 9:00 صباح يوم الثلاثاء 2024/10/01 وحتى الساعة 03:00 مساء يوم الاثنين 2024/10/07. وعليه، فإنه يتوجب على السادة الراغبين في ترشيح أنفسهم، سواء من الأشخاص الطبيعيين أو الاعتباريين، مراجعة إدارة مجموعة الفالغ التعليمية القابضة، بالمقر الرئيسي لها - في أكاديمية الدوحة، 220 شارع الدحيل، الوعب، وذلك لاستلام نماذج طلبات الترشيح وتعبئتها وتقديمها قبل الموعد المحدد لإقبال باب الترشيح، على أن يكون طلب الترشيح مستوفياً لشروط الترشيح.

شروط عامة للترشيح

- 1- ألا يقل عمر المرشح عن واحد وعشرين عاماً وأن يكون متمتعاً بكامل الأهلية
- 2- ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو أي جرائم منصوص عليها في المادتين (334) و(335) من قانون الشركات التجارية، أو أن يكون قد قضي بإفلاسه، ما لم يرد له اعتباره.
- 3- أن يتمتع بالجدارة المهنية والنزاهة والسمعة الحسنة.
- 4- ألا يكون له مصلحة متعارضة مع مصالح الشركة.
- 5- ألا يكون المرشح عضواً في مجلس إدارة أكثر من ثلاث شركات مساهمة مراكزها الرئيسية في قطر.
- 6- ألا يكون رئيساً لمجلس الإدارة أو نائباً للرئيس في أكثر من شركتين مركزيهما الرئيسيين في قطر.
- 7- ألا يكون عضواً منتدباً للإدارة في أكثر من شركة واحدة مركزها الرئيسي في قطر.
- 8- ألا يكون عضواً في مجلس إدارة شركتين ذات نشاط متجانس .

شروط إضافية خاصة بالأعضاء المستقلين

- 1- أن يتمتع بالاستقلالية التامة والا يحتفظ بأي علاقات مع آخرين من شأنها أن تصرفه عن ولائه التام للمساهمين.
- 2- ألا يكون مالكا لنسبة (1%) على الأكثر من أسهم الشركة أو أي شركة من مجموعتها.
- 3- ألا يكون ممثلاً لشخص اعتباري يملك (5%) على الأقل من أسهم الشركة أو أي شركة من مجموعتها.
- 4- ألا يكون بالإدارة التنفيذية العليا للشركة أو أي شركة من مجموعتها خلال السنة السابقة على انتخابات المجلس.
- 5- ألا تكون له صلة قرابة من الدرجة الأولى مع أي من أعضاء المجلس أو الإدارة التنفيذية العليا بالشركة، أو أي شركة من مجموعتها.
- 6- ألا يكون عضو مجلس إدارة في أي شركة ضمن مجموعة الشركة المرشح لعضوية مجلس إدارتها.
- 7- ألا يكون موظفاً خلال السنتين السابقتين على انتخابات المجلس لدى أي من الأطراف المرتبطة بالشركة أو بأي شركة من مجموعتها كالمحاسبين القانونيين، وكبار الموردين، أو ألا يكون مالكا لحصص سيطرة لدى أي من تلك الأطراف خلال السنتين السابقتين على انتخابات المجلس.
- 8- ألا تكون له تعاملات مباشرة أو غير مباشرة مع الشركة أو أي شركة من مجموعتها خلال السنتين السابقتين على انتخابات المجلس.

Al Faleh Educational Holding: Opening Nominations for Board Membership

The Board of Directors of Al-Faleh Educational Holding Group Q.P.S.C. is pleased to announce the opening of nominations for the membership of the Board of Directors for two independent members only, covering the period from December 2024 until March 2026, to complete the remaining term of the current board. This is in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its amendments, as well as the Corporate Governance Code issued by the Qatar Financial Markets Authority.

Nominations will be open from 9:00 AM on Sunday, October 6, 2024, until 3:00 PM on Thursday, October 10, 2024. Therefore, those interested in nominating themselves, whether as natural or legal persons, are required to visit the Al-Faleh Educational Holding Group management at its headquarters located at Doha Academy, 220 Al-Duhail Street, Al-Waab, to collect the nomination application forms, fill them out, and submit them before the nomination deadline. The nomination request must meet the eligibility criteria

General Conditions for Nomination

1. The candidate must be at least twenty-one years old and fully competent.
2. The candidate must not have been convicted of a felony or any crime involving dishonor or trust, or any crimes stipulated in Articles (334) and (335) of the Commercial Companies Law, nor must they have been declared bankrupt, unless their status has been reinstated.
3. The candidate must possess professional competence, integrity, and a good reputation.
4. The candidate must not have any conflicting interests with the interests of the company.
5. The candidate must not be a member of the board of directors of more than three public shareholding companies with their headquarters in Qatar.
6. The candidate must not be the chairman or vice-chairman of the board of directors of more than two companies with their headquarters in Qatar.
7. The candidate must not be an executive board member in more than one company with its headquarters in Qatar.
8. The candidate must not be a board member of two companies with homogeneous activities.

Additional Conditions for Independent Members

1. The candidate must possess complete independence and must not maintain any relationships that could distract them from their full loyalty to the shareholders.
2. The candidate must not own more than (1%) of the company's shares or any company in its group.
3. The candidate must not represent any legal entity that owns at least (5%) of the shares of the company or any company in its group.
4. The candidate must not have been part of the senior executive management of the company or any company in its group during the year preceding the board elections.

5. The candidate must not have a first-degree familial relationship with any board members or senior executive management of the company, or any company in its group.
6. The candidate must not be a board member of any company within the group of the company for which they are nominated for board membership.
7. The candidate must not have been employed in the two years prior to the board elections by any related parties to the company or any company in its group, such as auditors, major suppliers, or must not have had controlling shares in any of those parties during the two years prior to the board elections.
8. The candidate must not have direct or indirect transactions with the company or any company in its group during the two years prior to the board elections.